
Törvénysértő helyzetbe kényszerül az óvoda
A bővítésére második alkalommal is eredménytelenül pályázott az önkormányzat

Nylracsád (HBN -  K. Zs.)
-  Hátrányos helyzetéhez ké
pest eddig méltánytalanul ke
vés pénzt kapott a megyei te
rületfejlesztési tanácstól Nyír- 
acsád. Főleg az óvodabővítés 
elmaradását fájlalja az önkor
mányzat. A gyermekintéz
mény emiatt évek óta tör
vénysértésre kényszerül.

Katona Gyula, Nyíracsád pol
gármestere jellemzi eképpen a 
helyzetet. -  Az igazán nagy prob
lémánk az óvoda bővítésének el
maradása -  magyarázza. -  A 116 
férőhelyes nevelési intézményben 
163 gyermek van, 23-at pedig fel 
sem tudtak oda venni. Az óvoda 
nagyobbítására tavaly és az idén 
is beadtuk pályázatunkat, ám azt 
mindkétszer elutasították. Kap
tunk ugyan pénzt az állag- 
megóvásra, de ez már kevés -  
mondja a polgármester.

Mindezt megerősíti Kabály Fe- 
rencné óvodavezető, hozzátéve, 
hogy a törvény szerint egy cso
portban legfeljebb 25 gyermek le
het. Náluk viszont 30-34-en van
nak. Jól tudja, emiatt évek óta 
törvénysértést követ el, de nincs 
más megoldás. Némi iróniával 
megjegyzi: a meglévő gyermekek
ből kitelne a hatodik csoport, ám 
a bővítés hiánya miatt ez kivite
lezhetetlen. Ha nem kapnak új he
lyiségeket, a jövőben még inkább 
zsúfoltak lesznek a termek, mert 
a nevelőszülőkhöz kerülő gyerme
kek és a városból kiköltöző csa
ládok miatt Nyíracsádon egyre 
több lesz az óvodás korú.

Láyer Józseftől, Nyiracsád kör
zetének országgyűlési képviselő
jétől, a megyei közgyűlés és a te
rületfejlesztési tanács elnökétől 
szerettük volna megkérdezni: tud- 
e erről a problémáról, illetve mi 
lehet az oka, hogy immár máso

dik alkalommal volt sikertelen a 
település pályázata. Válasz helyett 
munkatársán keresztül azt üzen
te: nem kíván reflektálni, egyéb

ként is, hová vezetne, ha a támo 
gatásban nem részesülők mind
egyike a sajtón keresztül keres
né igazát.

A  kism éretű szü kségterem b en  is csoportnyian zsúfolódnak


